

滙豐
HSBC 2023
香港社區節
HK Community Festival



#2.「惜食行動」擲彩虹

Food Mission Rainbow Toss Game

惜食堂 Food Angel

經典擲彩虹池遊戲 — 各惜食好友請擲出合適的惜食行動，並藉此了解滙豐銀行慈善基金及惜食堂的慈善合作。

Get ready for a classic rainbow toss game! Toss the perfect food-saving actions to learn more about the charitable collaboration between The Hongkong Bank Foundation and Food Angel.

#3.「社區創新科技大賽2023」作品展覽
SMART Community Hackathon 2023 Exhibition

社區創新科技大賽 SMART Community Hackathon 2023

展出社區創新科技大賽勝出隊伍的作品，向公眾展示中學生如何以創新概念幫助弱勢社群，為建立可持續發展社會出一分力。

Experience the exciting showcase of the winning teams' creations, as they unveil groundbreaking ideas for helping the underprivileged and contributing to the construction of a sustainable society.

#5.「矇矇扭」扭氣球工作坊

Balloon Twisting Workshop

黑暗中對話(香港)基金會

Dialogue in the Dark (HK) Foundation

視障導師克服自身困難，以有趣的扭氣球和大家分享快樂！

Instructors with visual impairment not only overcome their own challenges but also share their joy of creating fun balloons with everyone.

#6.「埋黎睇，埋黎玩」VR運動治療體驗

“Come to play” VR Rehabilitation Exercise

循道衛理中心 Methodist Centre

以VR遊戲進行的復康治療可以如何幫助復康者及照顧者？

一起來試試看！

Immersing yourself in a VR game to experience how rehabilitation therapy benefits patients and caregivers.

#9.「攞出好心情」攞球遊戲

Embrace Happiness Rugby Challenge

香港欖球總會社區基金有限公司

Hong Kong Rugby Union Community Foundation Limited

由香港欖球總會代表隊成員及教練分享各種欖球技巧，歡迎到場體驗以及參與障礙遊戲！

Members and coaches of the Hong Kong Rugby Union representative team will be demonstrating various rugby skills. Join and participate in rugby challenges as we overcome barriers together!

#10.「約定再玩」再生玩具計劃

Toy W/RE-play

香港中華基督教青年會

Chinese Young Men's Christian Association of Hong Kong

大眾可以參與玩具工作坊及欣賞再生玩具藝術裝置，

同場更有漂玩具活動，推動惜玩文化！

Public are encouraged to participate in toy workshops and explore recycled toy art installations. Join us for thrilling toy-exchange as we foster a vibrant culture of toy recycling.

★★★ 遮打道舞台表演 ★★★

Stage Performance on Chater Road

11:15am 滙豐合唱團表演
HSBC Choir Performance

11:30am 滙豐幼兒學校舞蹈表演
Wayfoong Nursery School Dance Performance

12:30pm 社區創新科技大賽頒獎禮
SMART Community Hackathon Award Presentation

2:00pm 耀星兒童樂隊暨少數族裔樂團
The Society for the Aid and Rehabilitation of Drug Abusers:
Shiny Stars Band X Ethnic Minorities Band Performance

2:15pm 銀杏館「溫的風」長者樂隊歌手表演
Gingko House Wonderful Band: Singing Performance

2:30pm 香港少年街舞隊：街舞表演
Funky Heroes: Hip-hop Dance Performance

2:45pm 半肥瘦：無伴奏合唱
Boonfaysau: A Cappella Performance

3:00pm Fun Forest：聾人舞團街舞表演
Fun Forest: Deaf Dancers Hip-hop Dance Performance

3:15pm BEYOND Bollywood：民族舞蹈表演
BEYOND Bollywood: Traditional Indian Dance Performance

3:30pm 滙豐合唱團表演
HSBC Choir Performance



巨型扭蛋機派禮物，為您預祝聖誕！

Get ready to unwrap some Christmas magic with the Giant Gacha Machine!

歡迎大家於社區節中開心拍照打卡！只要做齊以下3個步驟，即可獲得扭蛋機會一次！


You are invited to capture joyous moments during the HSBC HK Community Festival.


By following the **three steps** below, you can try your luck at the Gacha Machine.

1. 讚好及追蹤Facebook專頁  滙豐銀行慈善基金 2. 追蹤滙豐香港Instagram  hsbc_hk

3. 上傳當日相片至個人社交平台，並於貼文中Hashtag

#滙豐 #滙豐銀行慈善基金 #滙豐香港社區節2023 #禮澤香港

1. Like and follow the Facebook page  TheHongkongBankFoundation

2. Follow the Instagram account  hsbc_hk

3. Upload the photo taken at the festival to social media platform and include the hashtag in your post:

#HSBC #HBF #HSBCHKCommunityFestival2023 #AGiftforHongKong

了解更多有關
滙豐銀行慈善基金的工作：
Scan to learn more about work of
The Hongkong Bank Foundation:

